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Päevakord: 

1. Teehoiukava täitmise jätkuarutelu; 

2. Tartu Valla Kommunaali lepingute täitmise jätkuarutelu; 

3. Muud teemad, arutelu. 

 

Revisjonikomisjon kinnitab päevakorra ühehäälselt. 

 

1. Teehoiukava täitmise jätkuarutelu 

2. Tartu Valla Kommunaali lepingute täitmise jätkuarutelu 

 

Aivar Soop: Uus teehoiukava on tehtud ja võrreldes eelmisel aastal vastu võetud kavaga, on see 

kava väga hea. Uus teehoiukava on kooskõlas eelarvega. Kavas on numbrid ettenähtud ja 

fikseeritud aga kuna me oleme koguaeg rõhutanud, et kõik peaks olema läbipaistev ja 

arusaadav, siis peaks majandusosakonna juhataja Kadi Kukk’e käest küsima täpsustavaid 

küsimusi, et millised teed tehakse sisetehingutena ja millised teed tehakse avaliku hankena. 

 

Tartu Valla Kommunaali lepingute täitmised. 

Keskuse tee 

Keskuse tee millele maksti 150 tuhat eurot rohkem kui oli ettenähtud. Hinnapakkumised tegi 

Eviko Infra ja tegi Tartu Valla Kommunaal aga häirib see, et kui Kommunaalilt hinda küsiti, 

siis öeldi juba ette, et toimub sistehing, seega Kommunaal teadis juba ette, et on sistehing. Kui 

vaadata hinnapakkumisi, siis Kommunaalil on üks number ja mitte midagi rohkemat ja alla on 

kirjutatud, et töö käigus võib hind muutuda. Eviko Infral on kõik numbrid välja toodud ja ei 

olnud lisatud hinna muutumist. Hinnapakkumise tegi küll soodsama Kommunaal aga vahepeal 

maksti Kommunaalile 150 tuhat rohkem ja nüüd tahaks teda kas see tagasimakse on tehtud. 

Teine teema on, et tööde lõpp pidi olema 31.08.2022. Tegelikult tehti lisamuudatusi ja selleks 

kui leping pidi lõpetatud olema oli 168 tuhat eurot veel kasutamata. Kommunaali väitel seisis 

elu selle taga, et ei saanud valgusteid õigeaegselt. 24. oktoobril palub Kommunaal pikendust, 

et puude istutamisega on viivitus, ei ole ühtegi sõna valgustusest. Ükski pikenduse küsimine ei 

ole seotud valgustusega vaid küsiti lihtsalt pikendust.  Omaniku järelevalvet tegi Oleg Lužetski 

ja temal ei olnud õigus akti allkirjastada, kuna akt allkirjastati 31.10.2022 aga Lužetski 



tööleping lõppes 31.08.2022, seega tema volitused olid lõppenud. 31.12.2022 tuli akt, et 

tühistada see akt kus oli sees enammakstud 150 tuhat eurot. Kõige sellega oli segadust palju ja 

sellest lähtuvalt peaks teede sisetehingud ja riigihanked selged olema.  

 

Viinapruuli tee 

Viinapruuli tee lepingutega on hästi aga lõpetamise kuupäevaks võime kinnitada 21.12.2022. 

Eelmine aasta on allakirjutanud vastuvõtmise aktile kõik tähtsad inimesed kuupäevaga 

21.12.2022. Ja siis esitati ka viimane arve kuupäevaga 28.12.2022.  Vahepeal on tehtud 

vastuvõtu-kasutusakt kuupäevaga 01.09.2021. Tähtaegadest mindi üle üks aasta ja neli kuud. 

Küsimus kas eetiliselt on õigus kui tööd on aasta tagasi lõpetatud siis viimane arve esitada 

21.12.2022. Seega on mingi töö eest unustatud arve esitada. 

 

Eelarve 

Eelarve on tekkepõhine aga dokumente vaadates selgub, et avalike alade puhastusele 

detsembris 2022 ei esitatud ühtegi arvet ehk sellest järeldub, et detsembris 2022 Tartu valla 

territooriumil Tartu Valla Kommunaal ei lükanud lund ega teinud avalike alade puhastusel 

ühtegi tööd või teine variant on see, et arve esitatid hiljem (jaanuaris 2023). Küsimus, kas 

lihtsalt töid ei toestatud või arved esitatid hiljem. Sellest anomaaliast oleks vajalik aru saada ja 

ootaks rahandusosakonna juhataja selgitust. 

 

Komisjonile saadeti koosoleku ajal eelarve täitmine seisuga 31.01.2023. 

 

Komisjoni küsimused vallavalitsusele: 

- millised teed tehakse sisetehingutena ja millised teed tehakse avaliku hankena ning kas 

kvalifitseeruvad need firmad kes tähtaegadest kinni ei pea (Tartu Valla Kommunaal Keskus tee 

ja Viinapruuli tee näitel); 

- Tartu Valla Kommunaalil on esitamata soolahinnad 2022 ja 2023; 

- Tartu Valla Kommunaalile enammakstud tagasimakse kinnitus (Keskuse tee enammakstud 

arve); 

- miks Viinapruuli tee viimane arve tegemine jäi nii hiljaks ja kas on makstud; 

- Laeva-Valmaotsa kergliiklustee hetkeseis ja kas riigilõiv ja trahv on makstud. 

 

Järgmisele koosolekule kutsuda selgitusi andma majandusosakonna juhataja Kadi Kukk ja 

rahandusosakonna juhataja Ulvi Viilvere. 

 

 

Järgmine komisjoni koosolek on 13.04.2023 kell 13.00. 

 

 

 

 

    

Aivar Soop        Kadri Linamägi 

Komisjoni aseesimees      Protokollija 

 

 

 

 


